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Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

3. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Minőségfejlesztő munkacsoport ülés átbeszélése

3. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások, beszámolók

Szántó Lili arról számol be, hogy az összetartásról megérkezett a papír, valamint a
többi függőben lévő ügyet is intézi. A csoportba már írta, de újra kihangsúlyozza, hogy, ha
valamilyen eseményhez vagy nyomtatáshoz pénzre lenne szükség a Kft-től, akkor ezt az
igényt előzetesen mindeképp jelezzék neki. Elmondja, hogy a mai napon részt vett egy
Gólyatábor és Gólyahét megbeszélésen. Fejes Zsófia kérésére beszámol még arról, hogy a
tavalyi Gólyahét kifizetésekben, illetve a tintapatronok ügyében továbbra sincs változás.

Layton Sandra azt osztja meg, hogy 28-án részt vett egy szervezetfejlesztő ülésen,
amelyen képzéseket néztek át, valamint elmondja, hogy az aktuális képzéstartókkal
folyamatosan tartja a kapcsolatot. Beszámol még arról, hogy szeretné megújítani a faliújságot.
Felmerültek olyan ötletek, mint például egy HÖK-ös mental health sarok.

Deák Barbara arról számol be, hogy közéleti és rendkívüli pályázatokat, valamint
fellebbezéseket bírált. Elmondja, hogy érkezett egy e-mail mely szerint csinálnak majd egy
Erasmus plus lehetőséget Hollandiába beszédfogyatékossággal élőknek és felkerestek minket,
hogy tudnánk-e hirdetni ezt a lehetőséget. Wawra Máté biztosítja róla, hogy ennek semmi
akadálya.

Lillik Dóra arról számol be, hogy elindult az Erasmus start ösztöndíj pályázat,
valamint elmondja, hogy felkérték az új Bizottsági tagokat, Dweik Pannát és Kotroczó
Evelint, akik mindketten elfogadták a felkérést. Ezen kívül a mai napon részt vett egy
pszichológiai Intézeti Tanácson.

Wawra Máté azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy a héten kikerültek posztok és a
weblappal kapcsolatos fejlesztések is jól haladnak. Március 4-én Tóth Huba Benedekkel a
#mediagroup előadás sorozatokat beszélték át. Valószínűleg március utolsó hétfője lesz az
előadás időpontja, de az előadó személyén még gondolkoznak.
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Czingráber Péter arról számol be, hogy február 29-én részt vettek az ELTE Press
workshopon 2 szerkesztőségi taggal. Ezen kívül novellákat és verseket javított, valamint
tegnap részt vett egy szerkesztőségi ülésen. A mai napon Dobi Hannával egyeztettek a Verses
Est kapcsán, ami, ha minden jól megy a költészet napjára fog esni.

Demetrovics Hanna elmondja, hogy az elmúlt héten képzéseket tartott a képződő
animátoroknak, valamint 1-én részt vett egy Ellenőrző Bizottsági megbeszélésen, ahol minden
kar reprezentálta magát. Megosztja, hogy Szóráth Blankával részt fognak venni az EHÖK
Küldöttgyűlésen, valamint a mai napon részt vett a pszichológiai Intézeti Tanácson.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy az előző héten lezajlottak a játszós
képzések, amelyek a visszajelzések alapján jól sikerültek. 28-án részt vett egy
szervezetfejlesztő ülésen, utána pedig egy EHÖK Elnökségi ülésen. 29-én EHÖK
Rendezvényszervező Bizottsági ülésen volt, valamint elmondja, hogy sikeresen lezajlott egy
Társas Est, ma pedig részt vett egy Gólyatábor és Gólyahét megbeszélésen.

Andrónyi Réka elmondja, hogy múlt hét szerdán hallgatói mentorrendszer
kutatócsoport megbeszélésen volt. A tegnapi napon a szombathelyi ülésükön vett részt és
megosztja, hogy náluk a Gólyahét időpontja az augusztus 26-ai héten lesz esedékes.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy Tóth Dorottya Panna vett részt helyette az EHÖK
Elnökségi ülésen múlt héten, valamint részt vett a hallgatói mentorrendszer megbeszélésén
28-án és egy szervezetfejlesztő megbeszélésen. 4-én kari Tanulmányi Bizottsági ülésen volt a
mai napon pedig egy pszichológiai Intézeti Tanácson. A pénteki diplomaosztóra Lillik
Dórával ketten mentek el. A pszichológiai intézeti tanácson elmondták, hogy el fog kezdődni
az alapszakos és mesterszakos tanterv módosítása és erre munkacsoportokat fognak
kialakítani, ahova a Hallgatói Önkormányzat egy-egy hallgatót tudna delegálni. A Napkazy
renovációjával kapcsolatban írt a Dékáni Hivatalnak, akik támogatják a kezdeményezést.
Szerinte erről lehetne készíteni egy kulturális pályázatot és majd egyeztetnek a karbantartóval
a fejleményekről. Layton Sandra szívesen vállalja ennek a menedzselését és első körben
megírja a felhívó szöveget.

2. Minőségfejlesztő munkacsoport ülés átbeszélése

Fejes Zsófia kéri az Elnökség tagjait, hogy nyissák meg a kiküldött dokumentumokat
és röviden összefoglalja a mentorrendszer lényegét, hogy mindenki átlássa a témát. A
kezdeményezés lényege az volna, hogy közelebb hozza a hallgatókat egymáshoz, például
kisebb tanuló közösségek kialakítása által. Egy kérdőívvel szeretnék felmérni, hogy a
hallgatók jelenleg milyen fajta segítségekket és programokkal találkozhatnak.

Az elnökség tagjai a továbbiakban átbeszélik a kérdőív tervezetet, például azt, hogy
hogyan lehetne PPK-sabbá tenni. Fejes Zsófia kérdezi a jelenlévőket, hogy szerintük hogyan
lehetne népszerűsíteni a kérdőív kitöltését. Felmerül, hogy egy nyereményjáték keretein belül
lehetne növelni a kitöltési kedvet.
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3. Egyebek

Lilik dóra kérdezi, hogy a mikró az Izabella utcai intézmény hányadik emeletén van
jelenleg. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy az első emeleten hátul és emellett elmondja, hogy a
régi mikró sajnos tönkrement.

Fejes Zsófia megosztja, hogy a HÖOK Vezetőképző tábor április 4 és 7 között fog
lezajlani. Ezzel kapcsolatban kérdezi, hogy az Elnökség tagjai közül ki tudna részt venni az
eseményen.

Deák Barbara elmondja, hogy a következő választások alkalmával nem fog újraindulni
a Diákjóléti Bizottság elnökeként és köszöni az eddigi közös munkát.

Wawra Máté beszámol arról, hogy a jelenlegi Canva fiókjukat még mindig Szupkay
Benedek finanszírozza és kéri, hogy ezzel kapcsolatban keressék fel az illetékest, aki tudna
segíteni a helyzeten.

Wawra Máté megosztja, hogy utánanézett a Facebook hirdetéseknek Tóth Dorottya
Panna a kérésére. Azt találta, hogy kétféleképpen lehet hirdetni a Facebookon. Az első opció,
hogy egy meghatározott összeg keretében a Facebook napokra lebontva fogja levonni az
összeget. A második opció szerint az illetékes meghatározza, hogy napi x forinttal támogatja a
hirdetést és ez alapján fogja a Facebook levonni az összeget. Tóth Dorottya Panna
megköszöni az információkat és felveti, hogy a következő Karibulit akár lehetne Facebookon
is hirdetni.

Fejes Zsófia azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy a következő évben nem fog
újraindulni a választásokon és Lillik Dórát kérte fel a pozícióra, aki el is fogadta a felkérést.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:49 perckor lezárja.

Budapest, 2024. március 5.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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